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 Protokół nr 157/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 7 listopada 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

odbioru technicznego zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin – 

Lekarty – Nowy Dwór”. 

 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego Powiatu Nowomiejskiego w 2019r. z zakresu 

udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego. 

 

3. Zapoznanie się z pismem Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

sprawie zrzeczenia się odszkodowania za przejęcie gruntów należących do powiatu w 

związku z inwestycją pn. „Budowa ronda na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 

538 od km 70+853,35 do km 70+974 z drogą powiatową nr 1252N od km 7+130 do 

km 7+188 w Grodzicznie”. 

 

Do zmienionego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, 

M. Piątkowski. Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przedstawienia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 wraz z projektem uchwały budżetowej 

powiatu nowomiejskiego na 2019 r. 

 

Pan Kiński szczegółowo omówił projekt WPF-u i budżetu na rok 2019. Ponadto omówił 

zadania inwestycyjne przewidziane na rok 2019. 

Pan Buliński stwierdził, że szkoda iż nie ma czasu na dyskusję nad budżetem na rok 2019. 

Dodał, że widzi, iż w projekcie budżetu na rok 2019 pojawiają się zadania, z których na 

ostatnich posiedzeniach Zarząd zrezygnował /chodzi o przebudowę drogi powiatowej Nr 

1319N Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa na odcinku Kurzętnik – Kaługa/.  

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu/ 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

Pan Starosta wyjaśnił, że chodzi tutaj o wykonanie dokumentacji dla w/w zdania. Stwierdził, że 

zostanie to zostanie wykreślone z budżetu na rok 2019. Dodał, że zadania inwestycyjne zostaną 

zaktualizowane po wykonaniu nowego planu przebudowy dróg powiatowych. Nadmienił, że 

uchwała Zarządu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2019 – 2034 wraz z projektem uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2019 r. 

zostanie przyjęta w przedstawionej wersji, natomiast przy najbliższej zmianie budżetu na rok 
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2019 zadanie dotyczące wykonania dokumentacji na remont odcinka drogi Kurzętnik – Kaługa 

zostanie wykreślone. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przedłożenia projektu uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2019 r. 

wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały budżetowej.  

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

/pani Wicestarosta opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 3. Dodała, że w 

wyniku kontroli nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości.  

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1244N Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór”. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1) Przewodniczący –  Marcin Buliński 

2) Sekretarz – Wioleta Puwalska 

3) Członek komisji – Joanna Robaczewska 

4) Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz 

5) Członek komisji – Alina Banaszewska 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz,       

M. Piątkowski. 

 

/pani Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

Powiatu Nowomiejskiego w 2019r. z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej 

oraz świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że konkurs od tego roku jest również ogłoszony na świadczenie 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. Dodała, że oferty będą przyjmowane do                

30 listopada, ogłoszenie zostanie umieszczone na stronie internetowej powiatu oraz na tablicy 

ogłoszeń.  

Pani Sekretarz poprosiła o dokonanie poprawki w punkcie 5.7 tzn. jest pomyłka w 

podpunktach, powinien być podpunkt „h” oraz „i” /jest wpisany omyłkowo jeszcze raz 

podpunkt „e” i „f”/. Ponadto kolejny punkt zostanie zmieniony na punkt „8” /było „7”/. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,              

M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem 

Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zrzeczenia się 

odszkodowania za przejęcie gruntów należących do powiatu w związku z inwestycją pn. 

„Budowa ronda na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 538 od km 70+853,35 do km 

70+974 z drogą powiatową nr 1252N od km 7+130 do km 7+188 w Grodzicznie”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta poinformował, że tutaj jest podobna sytuacja jak przy budowie obwodnicy 

Nowego Miasta Lubawskiego. W w/w przypadku powiat nie zrzekał się odszkodowania. 

Zaproponował, żeby w tym przypadku również nie zrzekać się odszkodowania.  

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Pana Starosty. 

 

Pismo stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                    


